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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány annak érdekében, hogy 
civil szervezeteket és állampolgárokat is bevonjon a fásításba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt évek során sok olyan lakossági panasszal fordultak hozzám, melyben sérelmezik a fák 
kivágását, ugyanis a kivágott fák helyett ültetett csemeték csak hosszú évek után válnak 
egyenértékűvé kivágott elődeikkel. A fásítás a természeti károk enyhítése mellet a jobb levegő, a 
több megkötött széndioxid (mely mint ismeretes az üvegház hatású gázok egyike), a több megkötött
por, és a több árnyas liget miatt is fontos.

A fentiek alapján a következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz:

- Mekkora olyan földterület van Magyarországon, amelyet a kormány fásítani szándékozik?

- Hajlandó-e a kormány arra, hogy azon civil szervezeteknek és magánszemélyeknek, akik ingyen 
vállalnák a fásítást, ezekből a területekből átengedjen?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. július 30.
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